

قطاع الافصاح

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد

The Board of Directors of Speed Medical met at 4 p.m. today, Wednesday, 1/13/2021, using video conference technology, and the meeting continued until five o'clock, and the summary of the meeting decisions was as follows :

1 - It was approved to acquire 100% of the Masr Beni Sufi laboratories with a total value of 10 million paid, including 1 million pounds, after reviewing the audited sales during the study period due to negligence, and a total sales during the three months (examination months) amounting to 1,856 million pounds, which is more than For the amount specified in the purchase contract, .valued at 1,395 million pounds, for three months

2 - The auditor's report on the sales of City Company during the period from 1-11-2019 to 10/31-2020 was approved with total revenues of 21,899 million pounds, and therefore the total value of the company according to the right to purchase signed in the contract annex dated 1-10-2018 amount 54,749 million pounds, and accordingly the Board agreed to activate the right to buy and start the procedures for the acquisition of 50% + 1 shares, so that the acquisition value becomes 27.37 million pounds, Which is less than the fair value prepared by the independent financial advisor, which was 97 million pounds

3 - The acquisition of Al-Hayat Labs in Qena was approved by 100%, with a total value of 4 million pounds, of which 500 thousand pounds were paid, after reviewing the audited sales during the period of the study negating the ignorance, and a total sales rate was reached within the three months (the months of examination are proportionate to two and a half months) Its amount is 782 thousand pounds, which is more than the amount specified in .the purchase contract and its value is 750 thousand pounds

4 - Approval of the apology of Mr. Mustafa Attia Mohamed Abdel Karim from the membership of the Board of Directors as an independent member due to his preoccupation with other liabilities.

أجتمع مجلس إدارة سبيد ميديكال في تمام الساعة الرابعة عصر اليوم الأربعاء الموافق ١٣ / ١ / ٢٠٢١ بتقنية الفيديو كونفرنس وأستمر الإجتماع حتي الساعة الخامسة وكان ملخص قرارات الإجتماع كما يلي:

١ - تم الموافقة على الاستحواذ نسبة ١٠٠ % من معامل مصر بنى سويف بقيمة اجمالية ١٠ مليون مسدد منها ١ مليون جنيه وذلك بعد مراجعة المبيعات المدققة خلال مدة الدراسة النافية للجهاالة وتم الوصول الى اجمالى مبيعات خلال الثلاثة اشهر (شهور الفحص) ومبلغها ١,٨٥٦ مليون جنيه وهو ما يزيد عن المبلغ المحدد بعقد الشراء وقيمتها ١,٣٩٥ مليون جنيه لثلاثة اشهر .

٢ - تم اعتماد تقرير مراقب الحسابات الخاص بمبيعات شركة سبتي خلال الفترة من ١١-١١-٢٠١٩ الى ٣١-١٠-٢٠٢٠ باجمالى ايرادات قيمتها ٢١,٨٩٩ مليون جنيه وبالتالي يصبح القيمة الكلية للشركة طبقاً لحق الشراء الموقع بملحق العقد المؤرخ في ١-١٠-٢٠١٨ مبلغ ٥٤,٧٤٩ مليون جنيه وبالتالي وافق المجلس على تفعيل حق الشراء والبدء في اجراءات الاستحواذ على نسبة ٥٠% + ١ سهم لتصبح قيمة الاستحواذ ٢٧,٣٧٥ مليون جنيه وهو ما يقل عن القيمة العادلة المعدة من المستشار المالى المستقل والتي كانت قيمتها ٩٧ مليون ج

٣ - تم الموافقة على الاستحواذ على معامل الحياة قنا بنسبة ١٠٠ % بقيمة اجمالية ٤ مليون جنيه مسدد منها ٥٠٠ الف جنيهاً وذلك بعد مراجعة المبيعات المدققة خلال مدة الدراسة النافية للجهاالة وتم الوصول الى اجمالى معدل مبيعات خلال الثلاثة اشهر (شهور الفحص نسبة وتناسب لشهرين ونصف) ومبلغها ٧٨٢ الف جنيه وهو ما يزيد عن المبلغ المحدد بعقد الشراء وقيمتها ٧٥٠ الف جنيه .

٤ - الموافقة على اعتذار السيد الاستاذ / مصطفى عطيه محمد عبدالكريم من عضوية مجلس الادارة كعضو مستقل نظراً لانشغاله بأعمال طارئة .

تحريراً في : ٢٠٢١-١-١٣

وتفضلوا بقبول فائق الأحرارم ...

مدير علاقات المستثمرين
عادل خليل

